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Aan de leden van Provinciale Staten van Noord-Holland 

Datum ingekomen vragen : 1 maart 2023  

Datum GS-besluit   :  

 

Vragen nr. 15 

Vragen van mw. ing. J.F.L. Kaamer van Hoegee, mw. drs. M.A-H. van Meerten-Kok en dhr. B.G.P. 

de Wit (VVD) over Bouw hyperscale datacenter Microsoft in Middenmeer 

De voorzitter van Provinciale Staten van Noord-Holland deelt u overeenkomstig het bepaalde in 

artikel 45 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van 

Provinciale Staten mede, dat op 1 maart 2023 door de leden van Provinciale Staten, mw. ing. J.F.L. 

Kaamer van Hoegee, mw. drs. M.A-H. van Meerten-Kok en dhr. B.G.P. de Wit (VVD), de volgende 

vragen bij Gedeputeerde Staten zijn ingekomen. 

 

INLEIDING VRAGEN 

Berichtgeving in het NHD en NRC van 28-2-2023 over de bouw van hyperscale datacenters in 

Middenmeer heeft de aandacht van de VVD-fractie gekregen. Het krantenartikel schrijft over de 

bouw van datacenters, zonder dat de vereiste vergunningen (waaronder voor 

stikstof/natuurbeschermingswet) hiervoor afgegeven zijn. Ook wekt het artikel de indruk dat 

Microsoft voordringt op het stroomnet. Dit leidt tot vragen en onbegrip bij inwoners en 

ondernemers lokaal. De VVD Noord-Holland wil graag opheldering over de kwestie en heeft 

daarom de volgende vragen: 

 

VRAGEN 

Vraag 1: 

Is het college bekend met de genoemde publicaties in het NHD en NRC, of bent u bereid hier kennis 

van te nemen? 

 

Vraag 2 

Kunt u de volgende in het artikel genoemde zaken bevestigen dan wel nuanceren of ontkrachten 

inclusief toelichting/motivatie: 

a. Klopt het dat in deze casus een bouwvergunning en stikstofvergunning vereist zijn, en geen 

andere relevante vergunningen? 

b. Klopt het dat de vergunningverlening stilligt, omdat de stikstofvergunning voor de bouwfase 

niet verleend kan worden? Of spelen nog andere aspecten voor de vergunningverlening? 

c. Klopt het dat de Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied de behandelde OD is? Waarom is dat 

niet de OD NHN (die doorgaans aanvragen voor wnb-vergunningen behandelt)? 

d. Klopt het dat Microsoft een voorrangspositie heeft gekregen voor capaciteit op het regionale 

stroomnet? Hoe wordt bepaald welke aanvraag wel of niet wordt toegekend? Welke rol heeft 

Liander hierin, en welke de provincie? 

 



2023  15 

 

Vraag 3: 

In de navolgende vragen gaan wij ervan uit dat het krantenartikel een correcte weergave is van de 

relevante ontwikkelingen.  

Welke stikstofuitstoot vindt plaats tijdens de bouwfase voor de betreffende datacenters? Ziet de 

relevante stikstofuitstoot alleen toe op de bouwfase, of ook op de gebruiksfase? Op welke 

stikstofgevoelige N2000-gebieden en habitats heeft het project effect?  

 

Vraag 4: 

Waarom kan de stikstofvergunning voor de bouwfase niet vergund worden? Welke invloed heeft 

dat op de tijdslijnen van het vergunningentraject? 

 

Vraag 5: 

Welke opties worden momenteel in dit specifieke geval onderzocht ter compensatie van de 

stikstofuitstoot tijdens de bouwfase? Hoe verhouden deze opties zich tot het algehele beleid (ADC-

toets, intern/extern salderen)? Kunt u motiveren waarom in dit geval wel of geen sprake is van 

andere 'stikstofregels' (zie krantenartikel waarin gesproken wordt over voorkeursbehandeling)? 

 

Vraag 6: 

In de navolgende vragen gaan wij ervan uit dat er geen stikstofvergunning kan komen op korte 

termijn.  

Welk risico loopt Microsoft door zonder de vereiste vergunning te bouwen? Wie moet dan 

handhaven en op welke gronden?  

 

Vraag 7: 

Hebben ons college, onze ambtenaren of de omgevingsdienst expliciet contact gehad met 

Microsoft over bovengenoemde risico's, en wat was de aard van dat contact?  

 

Vraag 8: 

Hoe verlopen de processen om in het betreffende gebied waarin bovengenoemde ontwikkeling 

zich bevindt, in casu de Kop van Noord-Holland nabij Westfriesland, tot vermindering van 

stikstofuitstoot en verbetering van stikstofgevoelige N2000-habitats te komen ten einde 

stikstofruimte te creëren voor economische activiteiten (zoals maar niet uitsluitend 

bouwactiviteiten, infrastructuurprojecten en woningbouw)? 

 

Vraag 9: 

In navolgende vragen gaan wij ervan uit dat geen stikstofvergunning nodig zou zijn.  

Als geen stikstofvergunning nodig is voor de bouwactiviteiten, wat betekent dat dan voor andere  

bedrijven in de omgeving van Middenmeer? Zijn voor hun bouwactiviteiten ook geen 

stikstofvergunningen nodig? En zouden nabij gelegen PAS-melders dan gelegaliseerd kunnen 

worden? 

 

 

Gedeputeerde Staten zullen de gestelde vragen zo spoedig mogelijk, doch uiterlijk binnen 30 dagen 

na binnenkomst, beantwoorden. 

 


